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ZAPISNIK TRETJE REDNE SEJE SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI OTOČEC, 

ki je bila v četrtek 7. marec 2023,  ob 18. uri v prostorih Krajevne skupnosti Otočec 

Prisotni: Predsednik sveta KS Otočec Andrej Novak, svetnik KS Janez Novak, svetnica KS Brigita 

Macedoni, svetnica KS Vesna Barborič, in svetnica KS Jerneja Ucman 

Odsotni: Anja Berus, Peter Pušavec 

Dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda. 

 2. Čistilna akcija krajevnih skupnosti MONM.  

3. Sestanek z društvi delujočimi v KS Otočec.  

4. Krajevni praznik KS Otočec. 

5. Razno (projekt rondoja v centru Šempetra, urejanje spletne strani, urejanje FB profila,…). 

 

AD 1. UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA. 

Z vsemi prisotnimi smo ugotovili sklepčnost in z dvigom rok potrdili dnevni red. Pregledali so še zapisnik 

prejšnje seje. 

 

AD 2. Čistilna akcija krajevnih skupnosti MONM 

Predsednik KS Andrej Novak je na kratko predstavil poziv občine Novo mestu k udeležitvi tradicionalne 

čistilne akcije »Očistimo Sosesko« 

SKLEP: V sredo se na društva v KS Otočec, osnovno šoli Otoče, Srednji kmetijski šoli Grm ter vrtcema 

na Otočcu,  pošlje dopis oz. vabilo k pridružitvi  čistilne akcije.  Brigita Macedoni bo na občini prevzela 

vrečke za smeti in ostale pripomočke, ki bi jih razdelili društvom v ponedeljek 13. 3. ob 18:00 uri pred 

Gasilskim domom. Sami bi se udeležili čistilne akcije v svojih krajih. 

 

AD 3. Sestanek z društvi delujočimi v KS Otočec. 

Predsednik Andrej Novak je pripravil spisek društev, ki so bili napisani na spletni strani. Pregleda se vsa 

društva in preveri njihovo aktivnost v KS. 

V spisek se doda še manjkajoča društva (ŠD Šentpeter, Lovsko društvo Otočec, ter PGD Ždinja vas). 



Sklep: Predlaga se sestanek v dvorani KS, kjer je prostora za več ljudi. Tam bi predstavniki lahko 

povedali kaj pričakujejo s strani KS ter kakšne načrte imajo v prihodnje kot organizacije. Predlog za 

sestanek je  v petek  31.3. ob 19:00 uri. Pripravi se vabilo z dnevnim redom ter se ga posreduje drušvom. 

 

AD 4.  Krajevni praznik KS Otočec 

V opomnik vsem prisotnim, da bi se zopet naredila na krajevni praznik pogostitev. Obvezno vključiti 

vsa društva. Dogodek, sicer poteka v juniju in bo predmet naslednjih sestankov, sicer pa bi bila ta tema 

izpostavljena tudi na sestanku z društvi. Predlog Vesne Barborič je, da bi se vsako leto povezali z enim 

od društev, katero bi prevzelo organizacijo pogostitve za tisto leto.  

 

AD 5. RAZNO 

- Predlog o oživitvi spletne strani Otočec in FB.  V naslednjih dneh se skliče sestanek s svetnico 

Vesno Barborič, ki bo nova skrbnica, predsednikom Andrejem Novak in z avtorjem spletne 

strani. Člani in predlagana se s predlogom strinjajo. Vse nove informacije in nove dogodke 

pošiljamo Vesni Barborič na mail, ta jih doda na spletno stran in FB. 

- Rondo – Občina Novo mesto želi, da člani KS pridejo na predstavitev projekta, kjer bi članom 

KS predstavili projekt. Vesna Barborič predlaga še udeležitve ostalih prebivalcev Otočca, ki so 

blizu krožišča. Predsednik še enkrat  pove,  da gre za uvodni sestanek s projektanti in 

predstavniki mestne občine Novo mesto in je bolje, da se najprej informiramo sami, šele nato 

obvestimo ostale prebivalce KS. 

- Vesna Barborič ponovi, da se na splošno ne strinja z izgradnjo krožišča. Andrej pove da večjih 

posegov v okolje verjetno ne bo in da je bolje počakati na sestanek z MO, ter da je bolje 

počakati kakšen načrt ima občina. Brigita Macedoni pokaže  še dopis G. in GA. Salmič, katerega 

se posreduje na MONM (g. Urbanu Kramarju). 

- Janez Novak pove, da je s predstavniki Elektra Ljubljana pregledal trasi za postavitev 

razsvetljave v dve ulici na Otočcu, kjer bi s pomočjo razpisa uredili javno razsvetljavo. Okvirna 

cena investicije znaša okoli 40. 000 €.  Ker bi drogovi stali na privatnih zemljiščih  mora KS sama 

pridobiti soglasja o postavitvi. Do 17. 3. se lahko prijavimo na razpis mestne občine, kjer občina 

sofinancira investicijo v 70%. Za pripravo dokumentacije in prijavo na razpis se dogovorita 

Janez Novak in Andrej Novak. 

- Izgradnja oz. sanacije škarpe med pokopališčem in Bevčevo domačijo je v teku, oz. je bil 

izveden popis del. Ta znaša okoli 14.300 €. Sanacijo bi izvedli s pomočjo občine. V naslednjih 

dneh se zemljišče pokopališča pregleda še z župnikom g. Jožetom Račkim.  

- Zaradi veliko pohodnikov po Trški gori so se povečale tudi količine odpadkov, zato se predlaga 

postavitev smetnjakov ob poti na Trško goro in doda še kak kontejner. Smetnjaki morajo biti 

nujno taki, da onemogočijo dostop ptičem, saj  smeti raznosijo po okolici. 

- Vesna Barborič opomni in priloži  pritožbo Ga. in G. Šterbenc, na izvajalca zimske službe in 

prosi, da se zadeva reši. Pritožba se posreduje na pristojne službe v MONM in izvajalcu del. 

- Vesna Barborič predlaga še, da se na razpis za razsvetljavo doda še trasa po koncu kolesarske 

poti v Žihovem selu, čez vas Žihovo selo. Janez Novak opozori, da je na tej trasi nujno najprej 

uredi kanalizacijo/odvodnjavanja, ker nima smisla asfaltnih površin dvakrat prekopavati. Vesna 

Barborič predlaga še ureditev škarpa ob ekološkem otoku  v Žihovem selu. 

- Vesna Barborič opomni še na urejanje športnega parka na Pluski. Ni jasno kako bo z ureditvijo 

barak, dodatno urediti oz. dodati leš na tekalni stezi, urediti igrišče za odbojko. Andrej Novak 

opomni, da je razpis za igrišča mimo. Vesna Barborič opozori, da je bilo v njenem mandatu s 



strani občine Novo mesto  preko krajevne skupnosti zagotovljenih 4.500 € na leto, za namen 

vzdrževanja športnega parka Pluska. Andrej Novak opozori, da smo bili s strani občine 

opozorjeni, da KS ne sme dajati donacij, tudi društvom ne. Predlaga se, da se na Pluski pregleda 

vso dokumentacijo ter pridobi ustrezna pojasnila glede možnosti priklopa na elektro in 

vodovodno omrežje. Potrebno se je dogovoriti tudi na kakšen način se bo uredilo skrbnika 

športnega parka ob enem pa na občini preveriti ali so ta sredstva na občini dejansko 

namenjena (4.500 €) za športni park Pluska. 

 

 

 

 

Seja se je zaključila ob 19:15       

Zapisnik sestavila: Jerneja Ucman     PREDSEDNIK SVETA KS OTOČEC  

Andrej Novak  

 

  

Otočec, 7. 03. 2023 

 


